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PROTOKÓŁ  

z XX Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 24 czerwca 2013 r. 

Posiedzenie XX Sesji rozpoczął o godz. 10
00 

Przewodniczący Rady Gminy Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XX Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał  zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 12 radnych (o godz. 11
30

  przybyła 13-ta 

radna Pani Anna Michalska) w związku z czym Przewodniczący Rady Jan Piskor stwierdził 

prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki Jan Piskor odczytał porządek obrad.  

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wręczenie nagród Wójta gminy Sadlinki za osiągnięcia w dziedzinie sportu. 

3. Wystąpienie Posła RP Jerzego Kozdronia i Senatora RP Leszka Czarnobaja. 

4. Wystąpienie Kierownika Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa w Kwidzynie. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Przedstawienie przez Wójta Gminy spraw realizowanych między sesjami. 

7. Przedstawienie sprawozdań i informacji towarzyszących udzieleniu absolutorium Wójtowi 

Gminy za 2012 rok: 

a) sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu gminy za rok 2012, 

b) sprawozdanie finansowe gminy, 

c) informacja o stanie mienia komunalnego gminy, 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie opinii o sprawozdaniu       

z wykonania budżetu Gminy Sadlinki za 2012 r., 

e) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium, 

f) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o wniosku Komisji Rewizyjnej         

w sprawie absolutorium, 

g) wystąpienie przewodniczących komisji, 

h) dyskusja, 

i) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 rok, 

j) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2012 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2013 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Sadlinki. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej        

w Sadlinkach. 

12. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy. 
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Ad. 2. 

E. Krajewska – Wójt -   przywitała wszystkich przybyłych na posiedzenie a przede 

wszystkim Annę i Grzegorza Hauer, którzy zajęli I miejsce na Mistrzostwach Polski               

w trójboju siłowym juniorów do lat 20.  Podziękowała im za wytrwałość i ciężką pracę.        

Za osiągnięcia w dziedzinie sportu otrzymali dyplomy, kwiaty i  nagrody pieniężne – 

Grzegorz 1.900 zł a Anna 2.500 zł. 

Ad. 3.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił Posła RP Jerzego Kozdronia o przekazanie 

bieżących informacji. 

J. Kozdroń – Poseł RP -  podziękował za zaproszenie oraz Annie i Grzegorzowi Hauer za 

sukcesy i tak dobre wyniki. Dodał, że chwali się, że w gminie wiejskiej takie sukcesy osiągają 

młodzi ludzie. Złożył również życzenia przewodniczącemu rady z okazji imienin, życząc 

spełnienia się w roli przewodniczącego oraz aby praca dawała zadowolenie. Następnie podał  

trochę informacji o sobie. Wspomniał, że prowadzi biuro poselskie w Kwidzynie przy          

ul: Warszawskiej 14, gdzie przyjmuje klientów z różnymi problemami i udziela porad 

bezpłatnie. Biurokracja, opieszałość powoduje, iż ludzie nie wiedzą jak się odnaleźć. 

Nadmienił, że w drugiej połowie lipca br. będzie odbiór mostu na rzece Wiśle, co jest również 

Pana Posła osobistą satysfakcją. Poinformował także, że prawdopodobnie nie będzie 

kandydował w kolejnych wyborach na posła.  

S. Surma – radny – zadał pytanie  - dlaczego państwo ustaliło wiek emerytalny 67 lat? 

J. Kozdroń – Poseł RP -   odpowiedział, że gdyby tego nie uczyniono, to system by się 

zawalił, ktoś musi pracować, nie można się doszukiwać winy w państwie. 

Katarzyna Osojca – mieszkanka gminy Sadlinki – stwierdziła, że Pan Poseł ma zdrowe 

podejście do pracy, jednocześnie zadała pytanie, czy ma komu przekazać tak dużą wiedzę. 

Jest dużo ludzi młodych, którzy chcieliby pracować. Starsze osoby osiągające sukcesy 

życiowe powinny pokierować młodych ludzi, nauczyć młodzież dobrej pracy. 

J. Kozdroń – Poseł RP -   dotknęła Pani istotnego problemu, kiedy człowiek ze służby 

publicznej powinien się usunąć. Dodał, że to, że nie chce już pełnić służby publicznej, nie 

oznacza, że nie chce już pracować. Dalej będzie pracować w swoim wyuczonym zawodzie 

jako prawnik. Mądrością człowieka jest to, żeby wiedział, kiedy się usunąć. Dzisiaj ludzie 

młodzi muszą mieć wiedzę, muszą zdobyć doświadczenie. Jesteśmy w takiej fazie, że po 

prostu się ścigamy. Trzeba pogodzić doświadczenie z młodością.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  jesteśmy ludźmi wierzącymi i prosimy o poparcie 

Telewizji Trwam. 

E. Gadacz – sołtys – więzienia się przepełniają, ludzie nie mają pracy, jest dużo włamań, 

kradzieży, prosimy coś z tym zrobić. 
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J. Kozdroń – Poseł RP -   odpowiedział, że Telewizja Trwam dostanie swoje miejsce na 

multipleksie. Krajowa Rada Radiofonii i Telewizji jest organem decydującym. Natomiast 

odpowiadając P. Gadaczowi – jak policja nie chce czegoś zrobić mówi, że jest to niska 

szkodliwość społeczna. System kar jest bardzo szeroki, nie tylko pozbawienie wolności. 

Gminy mają takich ludzi, którzy wykonują prace za kary. Niestety mamy słabą prokuraturę. 

Weszliśmy w gospodarkę rynkową a mamy nie przygotowane do tego kadry. Zdarza się, że 

prokurator nie zna ustaw podatkowych, to jaką on ma wiedzę. Powinna być skuteczna 

represja. Mamy zdolnych ludzi, których trzeba dopuścić do ważnych zawodów. Rodziny 

pokoleniowo uprawiają poszczególne zawody. Musi być konkurencja. 

B. Lewicka – radna – trzeba mieć świadomość, że zrobić aplikacje jest bardzo trudno. 

J. Kozdroń – Poseł RP -   mamy prawników po szkołach prywatnych, gdzie prawnik nie ma 

podstawowych pojęć, dlatego na aplikacje musi być egzamin. 

Janusz Wójcik – mieszkaniec Sadlinek – zadał pytanie – co Pan myśli o ustawach 

śmieciowych? 

J. Kozdroń – Poseł RP -   pracodawcy wykorzystują umowy śmieciowe. Inspekcja pracy 

powinna działać  w sposób radykalny. 

I. Szczotka – radna – jak Pan się odnosi do uboju rytualnego zwierząt? 

J. Kozdroń – Poseł RP -   odpowiedział, że nie rozumie tego problemu i jest za. 

B. Grzyb – sołtys – na most czekaliśmy ponad 20 lat, w Elblągu szpital wybudowano a u nas 

został stary i wymaga ciągłego remontu. 

J. Kozdroń – Poseł RP -   w momencie, kiedy powstały samorządy, to z Elbląga na szpital 

nie dano pieniędzy. W województwie pomorskim   w szpitalach jest za dużo łóżek, nikt nie 

chce podjąć decyzji o zamknięciu któregoś ze szpitali. Chcieliśmy połączyć szpital Prabuty i 

Kwidzyn ale nie udało się. Nie dopuścimy do tego aby szpital upadł. Firma, która przejęła 

szpital zapewnia, że wyprowadzi ten szpital na prostą. Ten szpital powinien szybko 

zdiagnozować  chorego i wysłać do szpitala specjalistycznego. 

M. Bryl – sołtys -  zadała pytanie, czy przychodnia „Femina” w Kwidzynie będzie 

zamknięta? 

J. Kozdroń – Poseł RP -   w tej kwestii będziemy składać interwencję, odpowiedział. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  zasugerował, że Szpital w Kwidzynie nie jest taki zły. 

Zdania są podzielone. 

J. Kozdroń – Poseł RP -   potwierdził, że zdania są podzielone. Następnie podziękował za 

zaproszenie i wskazał, że chętnie przyjedzie ponownie. 
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Ad. 4. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  poprosił Panią Danutę Kosewską – Kierownika Biura 

Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Kwidzynie do 

wypowiedzenia się na tematy bieżące. 

D. Kosewska – ARiMR –  poinformowała, że nie wypłacono 10 rolnikom za tytoń. Do 

chwili obecnej przyjęto 2058 wniosków, 117 wniosków na dopłaty środowiskowe,                  

6 wniosków o płatność. W 2013 r. nic się nie zmieni, dodała -  jesteśmy w roku 

przejściowym. Jeśli chodzi o nowy budżet, to będziemy się spotykać, w chwili obecnej nie 

mamy dokładnych danych. Kontynuować będziemy uproszczony system płatności. Będzie 

dopłata dla młodych rolników. Uelastycznienie programu płatności dla małych gospodarstw, 

będzie  zmniejszenie z 10% do 7 % udziału. 

M. Bryl – sołtys – zadała pytanie, czy na 2013 – 2014 r. będzie obowiązywała modulacja? 

D. Kosewska – ARiMR –  odpowiedziała, że teraz będzie na unijnych płatnościach. 

Ad. 5.  

W. Wierciński – radny – zwrócił się z pytaniem do P. Wójt – czy ul: Kwidzyńska będzie 

łatana? 

B. Lewicka – radna -  zaproponowała, aby przy wyjeździe z ul: Lipowej na ul: Kwidzyńską 

postawić lustro w celu poprawienia widoczności. 

Ad. 6.  

E. Krajewska – Wójt -   omówiła sprawy realizowane między sesjami. 

O godz. 11
30 

na posiedzenie przybyła radna Anna Michalska. 

Ad. 7.  

a) E. Krajewska – Wójt -   przedstawiła sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu 

gminy za 2012 rok, 

b) G. Podgórska – Skarbnik – omówiła sprawozdanie finansowe gminy, 

c) E. Krajewska – Wójt – omówiła informacje o stanie mienia komunalnego, 

d) G. Podgórska – Skarbnik – odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Gdańsku w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu  Gminy Sadlinki za 

2012 r., 

e) i f) W. Berent – radny -  przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium oraz odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Gdańsku o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium, 

g) E. Pazdan – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i Spraw 

Socjalnych, M. Tumiłowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Rolnictwa i 

Gospodarki Żywnościowej,  M. Majsak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rzemiosła, Usług, Handlu i Przeciwdziałania Bezrobociu, B. 
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Lewicka – Przewodnicząca Komisji Budżetowo – Organizacyjnej, M. Zdankiewicz – 

Przewodniczący Komisji Ochrony środowiska, Ładu i porządku Publicznego 

wypowiedzieli się w imieniu Komisji za udzieleniem absolutorium za 2012 r.(opinie 

komisji stanowią załączniki do protokółu), 

h) dyskusji nie było, 

i) J. Piskor – przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XX/157/2013 z dnia 24 

czerwca 2013 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 r. , 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku        

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

j)  J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XX/158/2013 z dnia 24 

czerwca 2013 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2012 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 E. Krajewska – Wójt – podziękowała radnym za udzielenie absolutorium. 

Ad. 8.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XX/159/2013 z dnia 24 czerwca 

2013 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2013 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XX/160/2013 z dnia 24 czerwca 

2013 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XX/161/2013 z dnia 24 czerwca 

2013 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 11. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XX/162/2013 z dnia 24 czerwca 

2013 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sadlinkach. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 12.  

Za przyjęciem protokołu obrad z XX Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 13 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.13. 

E. Krajewska – Wójt – odpowiadając na interpelacje i zapytania radnych, mogę zapewnić, 

że pomyślimy o lustrze przy wyjeździe z ul: Lipowej na ul: Kwidzyńską. Krzaki przy ul: 

Tartacznej też zostaną usunięte. Jeśli chodzi o obkaszanie, to niestety nie ma pieniędzy. 

Ad. 14.  

Radni uwag, wolnych wniosków nie wnieśli. 

Ad. 15.  

Przewodniczący Rady zamknął o godz. 13
30 

 obrady XX Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała: 

Brygida Formela 

 

 


